



### **Death of Giovanni Verga**

The International Sport Fishing Confederation - CIPS President, Mr. Ferenc Szalay, is very sad of communicating the bad news of the loss of Mr. Giovanni Verga (71) after a terrible and long illness.

Mr. Giovanni Verga, former CIPS Board of Auditors' President, passed away Sunday, February 4th, 2018. The CIPS Presidium and all CIPS member National Federations express altogether their deepest condolences for this loss.

Le Président de la Confédération Internationale de la Pêche Sportive – CIPS, M. Ferenc Szalay communique avec grande douleur le décès de M. Giovanni Verga a l'âge de 71 ans après une longue et terrible maladie.

M. Giovanni Verga, ancien Président du Collège des Vérificateurs de la CIPS est décédé le dimanche 4 Février 2018. Le Présidium de la CIPS et toutes les fédérations nationales membres expriment leurs plus profondes condoléances.